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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.5.2017 

XXXII sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 kwietnia 2017 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie    15:30 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Małgorzata Adameit 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych na 

sesję, witał Pełniącego Funkcję Burmistrza Olecka Pana Krzysztofa Marka Kosewskiego, 

Wicestarostę Oleckiego – Kazimierza Iwanowskiego, Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Olecku – Jana Mroza, Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – 

Andrzeja Żylińskiego, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Olecku – Celinę Górską.  

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan   

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał. Jeden radny przybył na sesję podczas jej 

trwania.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Wręczenie  Panu Markowi Nowickiemu Odznaki Honorowej Za Zasługi dla 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

3. Informacja Pełniącego Funkcję Burmistrza Olecka o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Analiza inwestycji pn. „Przebudowa drogi na Osiedlu Lesk w Olecku” – referat 

Komisji Rewizyjnej. 

6. Ochrona i promocja zdrowia w Gminie Olecko – informacja Pełniącego Funkcję 

Burmistrza Olecka. 

7. Budownictwo socjalne i społeczne w Gminie Olecko – informacja Pełniącego 

Funkcję Burmistrza Olecka. 

8. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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10. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków, 

b) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony 

powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi produkcji rolnej 2”, 

d) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

12.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

w związku z tym, iż Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego poinformował, że nie 

może być obecny na dzisiejszej sesji i wręczyć Panu Markowi Nowickiemu odznaki zgłosił 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu: 

 Wręczenie Panu Markowi Nowickiemu Odznaki Honorowej Za Zasługi dla 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

i wprowadzenie w tym punkcie porządku obrad sesji punktu: 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy                      

o samorządzie gminnym, każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można 

wprowadzić bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem wniosku głosowało  

20 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek dotyczący zdjęcia z porządku obrad 

sesji punktu: 

• Wręczenie Panu Markowi Nowickiemu Odznaki Honorowej Za Zasługi dla 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

i wprowadzenie w tym punkcie porządku obrad sesji punktu: 

• Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

uzyskał bezwzględną większość głosów. Numeracja punktów porządku obrad pozostaje bez 

zmian. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 
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na prośbę Radnej Wioletty Żukowskiej poinformował, iż w przerwie obrad będzie możliwość 

podpisania wniosku do mpzp „Kukowo – tereny obsługi rolnej”. Termin składania wniosków 

mija 2 maja br.    

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu                 

14 kwietnia 2017 r.  

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady  

Miejskiej.  

 
Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem protokołu głosowało  

20 radnych. 

 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0002.4.2017 XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej odbytej w dniu 14 kwietnia 2017 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Pełniącego Funkcję Burmistrza Olecka o działalności                      

w okresie międzysesyjnym. 
 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

poinformował, że od ostatniej Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej, na której był obecny, 

wiele się wydarzyło. Wówczas mówiono o sprawie planowanej fermy w Imionkach                         

i w Kukowie. Sprawy są w fazie realizacji, gmina działa w tym zakresie. Posiada przed sobą 

wiele informacji, niektóre przedstawi. 

W związku z reformą edukacji nie planuje się zwolnień nauczycieli. Odbyło się spotkanie ze 

związkami zawodowymi i z dyrektorami szkół w tym zakresie.  

 

 W ramach umowy na utrzymanie czystości i porządku, zawartej z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku od początku miesiąca trwają prace 

porządkowe na terenach miejskich, są sprzątane i zamiatane drogi oraz chodniki                        

i tereny zieleni miejskiej należące do Gminy Olecko. 

 

 Po okresie zimowym usunięto kolejne dzikie wysypiska z terenu naszej gminy. Dziwi 

fakt, iż mimo jednej opłaty dla wszystkich dzikie wysypiska nadal powstają. 

 

 W części pasa drogowego Placu Wolności dokonano nasadzeń róż, gatunku 

przystosowanego do trudnych warunków przydrożnych.  

 

 Trwa wymiana koszy ulicznych w obrębie Placu Wolności. Zdemontowane kosze, po 

wykonaniu napraw montowane będą w miejscach uprzednio zgłaszanych przez 

mieszkańców.  
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 Na miejskich placach zabaw wymieniony został piasek, dokonano napraw urządzeń 

zabawowych na kwotę 2.700,00 zł. 

 Po przeprowadzeniu postępowania przetargowego, podpisano umowę na żwirowanie 

dróg gminnych. Temat był poruszany na posiedzeniu jednej z komisji oraz na 

spotkaniu z sołtysami. Dróg żwirowych jest dużo, po sezonie zimowym jest wiele 

dziur, ale wydział pracuje pilnie w tym zakresie. Działania są podejmowane 

praktycznie natychmiast po zgłoszeniach. Usługę wykonywać będzie firma – 

Transport Ciężarowy Krzysztof  Witkowski.  

 

 Odczytał fragment informacji na temat „Budownictwo socjalne i społeczne w Gminie 

Olecko” – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka stwierdził, że w okresie międzysesyjnym wydano wiele 

zarządzeń. Zainteresowanych informacjami i treścią zarządzeń zaprosił do zapoznania się                     

w urzędzie.  

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Przypomniał, iż na jednej z ostatnich sesji wspominał, że będą podjęte prace dotyczące 

przygotowania i podjęcia petycji przez Radę Miejską w sprawie przyspieszenia prac 

nad zmianą ustawy o ochronie środowiska. Chodzi głównie o fermy i określenie 

poziomu odoru. Stąd też zwrócił się do Zespołu Doradczego ds. Inwestycji Znacząco 

Oddziałujących na Środowisko, który powstał na wniosek Radnego Macieja 

Juchniewicza, aby podjął prace w tym zakresie i przygotował projekt petycji na 

kolejną sesję. 

 

 Odnośnie budowy ośrodka badawczego – fermy trzody chlewnej w miejscowości 

Imionki w dniu 18 kwietnia 2017 r. do urzędu wpłynął uzupełniony raport                                 

o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko. Do uzupełnienia raportu wezwał 

inwestora Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Olsztynie i Państwowy 

Inspektor Sanitarny w Olecku. W dniu 21 kwietnia br. do urzędu wpłynęło 

postanowienie Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku informujące, że opinię 

w przedmiotowej sprawie wyda do dnia 17 maja br. Przypomniał, że wnioski do planu 

można składać do dnia 31 maja br.  

 

  Jeśli chodzi o rozbudowę fermy trzody chlewnej w Kukowie, postanowieniem z dnia 

18 kwietnia 2017 r. Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka, po rozpatrzeniu wniosków 

mieszkańców wsi Kukowo, wznowił postępowanie administracyjne w sprawie 

wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach. Obwieszczenie o wydanym 

postanowieniu zostało umieszczone na stronie BIP urzędu w zakładce postępowania 

środowiskowe, na tablicy ogłoszeń urzędu oraz zostało wysłane sołtysowi Kukowa 

celem wywieszenia go na tablicy ogłoszeń sołectwa. Przypomniał, iż wnioski do planu 

można składać do dnia 2 maja 2017 r.  
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 Odnośnie rozbudowy fermy norek w Kukowie, w dniu 11 kwietnia  2017 r. wezwano 

inwestora do uzupełnienia raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko.  

   

 W dniu 24 marca 2017 r. wpłynęło zarządzenie Nr ORN.0050.47.2017 Burmistrza 

Olecka z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Olecko za 2016 rok. 

 

 Zaprosił do uczestnictwa w Finale Mistrzostw Polski w Siatkówce Kadetów U-17, 

które odbędą się w dniach 3 – 7 maja 2017 r. w Hali Lega w Olecku. 

 

 W dniu 27 marca 2017 r. wpłynęło pismo pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku z prośbą o podwyższenie wynagrodzeń. Sprawa 

najprawdopodobniej zostanie poruszona na kolejnych posiedzeniach komisji. 

 

 Wojewoda Warmińsko-Mazurski rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 3 kwietnia br. 

stwierdził nieważność uchwały Nr ORN.0007.10.2017 Rady Miejskiej w Olecku                    

z dnia 24 lutego 2017 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                             

z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w prowadzonych przez Gminę 

Olecko: przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz                   

w innych formach wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas 

bezpłatnego nauczania w części: §2 ust. 2 w zakresie sformułowania „każdą 

rozpoczętą” i §2 ust. 4-5. 

 

 W dniu 10 kwietnia 2017 r. wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-173/17 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 4 kwietnia 2017 

roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Olecka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2016 rok. Opinia jest 

pozytywna. 

 

 Poinformował, że miał przyjemność reprezentować Radę Miejską na spotkaniach                       

z mieszkańcami w Kukowie i na Osiedlu Siejnik odpowiednio w dniach 3 kwietnia                  

i 30 marca br. Spotkania dotyczyły planowanej rozbudowy fermy trzody chlewnej                 

w Kukowie.   

 

 W dniu 27 kwietnia br. miał przyjemność reprezentować Radę Miejską na konkursie 

powiatowym z ortografii klas drugich – „Mistrz ortografii” w Szkole Podstawowej                

Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku.   

 

 Zaprosił wszystkich na obchody Święta Konstytucji 3 Maja.  

 

 Przypomniał, iż niedługo w gminie odbędzie się święto demokracji, czyli wybory 

Burmistrza Olecka, które przypadają 21 maja br. Radni Rady Miejskiej oraz komisarz 

reprezentują wszystkie komitety wyborcze. Zaapelował, aby wpłynąć na swoje 

komitety i ten czas uczcić odpowiednio prowadzoną kampanią wyborczą reklamującą 

swoich kandydatów na Burmistrza. Prosił, aby powstrzymać się od sytuacji, kiedy 

emocje zwyciężą i zostanie przekroczona granica demokracji, tak jak w parlamencie, 

gdzie panuje język nienawiści i fałszywych komunikatów. Obojętnie który                   

z kandydatów zasiądzie na fortelu Burmistrza, będzie Burmistrzem wszystkich 

mieszkańców. Tego typu podział, jaki ma miejsce w kraju, na terenie gminy nie jest 

potrzebny. Wyraził nadzieję, iż radni będący w komitetach wyborczych będą w stanie 

przekazać rzetelną informację o kandydatach i wskazywać rzeczowe argumenty,                         

a nie manipulować faktami.      

 

Wszystkie sprawy wniesione znajdują się do wglądu w biurze Rady Miejskiej.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

prosił, aby informacje międzysesyjne przesłać radnym pocztą elektroniczną. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 –  Analiza inwestycji pn. „Przebudowa drogi na Osiedlu Lesk w Olecku” – 

referat Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  – Jarosław Bagieński 

odczytał referat na temat analizy inwestycji pn. „Przebudowa drogi na Osiedlu Lesk                        

w Olecku” – treść w załączeniu do protokołu.  

Podziękował członkom komisji i pani kierownik za pracę nad tematem. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Ochrona i promocja zdrowia w Gminie Olecko – informacja Pełniącego 

Funkcję Burmistrza Olecka 
 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

odczytał informację na temat ochrony i promocji zdrowia w Gminie Olecko – treść                              

w załączeniu do protokołu. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Budownictwo socjalne i społeczne w Gminie Olecko – informacja 

Pełniącego Funkcję Burmistrza Olecka. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

odczytał informację na temat budownictwa socjalnego i społecznego w Gminie Olecko – treść 

w załączeniu do protokołu. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwracając się do Pełniącego Funkcję Burmistrza Olecka poinformował, iż wczoraj na jednym 

z portali informacyjnych został zamieszczony artykuł, w którego treści poruszono temat 

ewentualnego wycofania się z kandydowania w wyborach na Burmistrza Olecka oraz                               
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z pełnienia funkcji Burmistrza Olecka. Kandydowanie w wyborach jest prywatną sprawą 

komisarza, ale rezygnacja z pełnienia funkcji Burmistrza Olecka jest ważna dla wszystkich. 

Zapytał, czy komisarz potwierdza informację, bo ponowny brak organu wykonawczego 

będzie rodził problemy. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

stwierdził, iż dzisiaj wysłał pismo do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z rezygnacją                      

z zajmowanego stanowiska. Jego decyzja została podyktowana tym, że nie posiada czasu na 

prowadzenie swojej kampanii wyborczej.  

Nadal pozostaje kandydatem w wyborach na Burmistrza Olecka. Otrzymał drugą                              

w kolejności największą liczbę głosów poparcia.  Oficjalna informacja od wojewody wpłynie 

najprawdopodobniej we wtorek. 

Ilość obowiązków w urzędzie jest ogromna. Jeśli ma się spotykać z mieszkańcami gminy                     

w różnych miejscach i okolicznościach, to nie będzie w stanie tego robić jako komisarz. 

Ponadto spotkał się z zarzutami, iż wykorzystuje stanowisko do promowania swojej osoby                    

i prowadzenia kampanii. Stąd postanowił, że rezygnacja będzie najlepszym rozwiązaniem. 

Prawdopodobnie nadal będzie pełnił obowiązki do momentu powołania nowej osoby.  

 

Radna Anna Kaczor 

zapytała, czy jest możliwość kontrolowania robót drogowych w trakcie ich realizacji. 

Odniosła wrażenie, iż na ul. Słowackiego niestarannie wykonano podkład pod nawierzchnię 

asfaltową, pozostawiono piach i dziury. Jej zdaniem położony asfalt szybko popęka.  

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 stwierdził, iż szkoda, że w składzie Zespołu Doradczego ds. Inwestycji Znacząco 

Oddziałujących na Środowisko zabrakło przedstawicieli klubów radnych Rady 

Miejskiej. Prosił o przesyłanie wszystkim radnym pocztą elektroniczną zawiadomień 

o spotkaniach zespołu. Ponadto zapytał, jakie są dotychczasowe efekty prac, w jaki 

sposób zespół podejmuje ustalenia i czy wypracował jakiś harmonogram dalszych 

prac; 

 zapytał, jak mieszkaniec gminy może włączyć się we wsparcie samorządu w zakresie 

przeciwdziałania uciążliwym inwestycjom. Z wcześniejszej wypowiedzi zrozumiał, iż 

krąży wniosek, pod którym każdy chętny może złożyć podpis. Zachęcił wszystkich do 

podpisania wniosku w przerwie; 

 zapytał, jakie będą dalsze działania w sprawie wszystkich planowanych i istniejących, 

a chcących się rozbudować ferm po przyjęciu dzisiejszych uchwał; 

 zgodnie z prawem do końca kwietnia powinna być przedłożona Radzie ocena zasobów 

pomocy społecznej za 2016 r. Wnioskuje o przyjęcie standardu, aby informacja była 

przekazywana w takim czasie, by można było ją przedyskutować na posiedzeniach 

komisji w kwietniu oraz zaprezentować i przedstawić wnioski na sesji; 

 jakie działania dotychczas podjął urząd w sprawie pisma dotyczącego dramatycznego 

apelu pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku odnośnie 

podwyżek płac. Jako radny prosi o przygotowanie materiału z analizą płac 

pracowników MOPS w regionie w odniesieniu do gminy Olecko. Zaapelował, aby 

pochylić się nad tą sprawą, bo są to tzw. „pracownicy frontowi” od realizacji polityki 

społecznej i jeżeli są nisko opłacani, to wartość ich pracy też spada; 

 zapytał, czy gmina złożyła wniosek do programu „Asystent rodziny i koordynator 

rodzinnej pieczy zastępczej” na rok 2017; 

 Klub Radnych OKO, po przyjęciu w 2015 roku „ustawy krajobrazowej”, wnioskował                   

o podjęcie prac nad przyjęciem tzw. „uchwały krajobrazowej” w gminie, która 

uporządkuje ład reklamowy. Ówczesny Burmistrz powiedział, iż rozpocznie prace po 
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zebraniu doświadczeń z innych samorządów. Zapytał, czy urząd takie doświadczenia 

zebrał i rozpoczął już prace w tym zakresie; 

 zapytał, jak wyglądają postępy prac nad Lokalnym Programem Rewitalizacji. Prace 

zostały zawieszone z winy wykonawcy, a jest to pilna sprawa. Chciał wiedzieć, czy są 

prowadzone prace nad gminnym programem rewitalizacji, który za kilka lat będzie 

obligatoryjny, a procedura opracowania jest dość długa; 

 odnośnie reformy oświaty Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka zapewnił, iż nikt                       

z nauczycieli nie straci pracy. Zapytał, jak wygląda sytuacja zatrudnienia jeśli chodzi 

o pracowników administracji i obsługi w szkołach; 

 zapytał, jaka jest sytuacja w zakresie naboru uczniów do szkół. Otrzymał sygnały, że 

dochodzi do rywalizacji na tym polu między szkołami, mimo przyjętej przez Radę 

Miejską uchwały; 

 zapytał, czy gmina będzie składała wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego 

Warmia i Mazury o pozyskanie dofinasowania na infrastrukturę i edukację 

przedszkolną. W związku z reformą oświaty będzie trzeba przeznaczyć środki na 

remonty i adaptację pomieszczeń w szkołach; 

 zapytał, czy gmina obliczyła koszty reformy dotyczące wyposażenia pracowni 

przedmiotowych oraz innych sprzętów i materiałów, niezbędnych adaptacji                        

i remontów pomieszczeń oraz czy posiada wiedzę, gdzie można uzyskać na ten cel 

dofinasowanie; 

 odnośnie budżetu obywatelskiego na 2018 r. zapytał, czy w związku ze złożoną 

rezygnacją z pełnienia funkcji Burmistrza Olecka Pan Marek Kosewski lub jego 

następca odniesie się do dotychczasowych uwag i postulatów zgłoszonych a nie 

uwzględnionych w regulaminie budżetu obywatelskiego oraz do wniosków z raportu  

oceniającego budżet obywatelski 2017 r. Zapytał, czy istnieje i może być 

upubliczniony raport z konsultacji społecznych regulaminu budżetu obywatelskiego 

na rok 2018; 

 zapytał, czy w związku z tym, iż komunikatem Sekretarza Gminy prace nad budżetem 

obywatelskim zostały zawieszone, projekt nowego regulaminu budżetu 

obywatelskiego zostanie poddany ponownym konsultacjom społecznym; 

 zapytał, kiedy zostanie uruchomiony budżet obywatelski, czyli kampania 

informacyjno-promocyjna, nabór projektów i jak długo będzie to trwało. Apeluje, aby 

procedura trwała dłużej niż dwa tygodnie i nie obejmowała okresu świąt i dni wolnych 

od pracy; 

 odnośnie Pakietu działań dla średnich miast opracowanego przez Ministerstwo 

Rozwoju zapytał, czy urząd ma wiedzę na temat tego pakietu. W ramach jego 

realizacji ma być przeprowadzony pilotaż w 50 miastach. Prosił, aby sprawdzić, czy 

gmina może przystąpić do pilotażu i poczynić starania, by przystąpić do programu. 

Wnioskuje, aby sprawdzić, czy skorzystanie z pakietu wymaga posiadania przez 

samorząd określonych dokumentów strategicznych, jeśli tak, to jakich i czy gmina jest 

do tego przygotowana. Zachęcił do lektury informacji o pakiecie, który jest szansą na 

wsparcie rozwoju gminy Olecko w zakresie odnowy miasta i wsi. Na stronie 

internetowej znajduje się wykaz miast, które mogą uczestniczyć w programie. 

Program zawiera  pakiet wsparcia istniejących programów operacyjnych, ale także 

nowe narzędzia jak fundusz inwestycji samorządowych; 

 nawiązując do wywiadu-reklamy z byłym Burmistrzem Wacławem Olszewskim                       

w dzisiejszym „Głosie Olecka” powiedział, iż z tekstu można odnieść wrażenie, że ma 

on jakiś wpływ na aktualną realizację budżetu gminy. Zapytał, czy Pan Olszewski 

kontaktuje się w tym zakresie z Pełniącym Funkcję Burmistrza Olecka. Zapytał, czy 

prawdziwa jest informacja w wywiadzie, iż nabór wniosków do Budżetu 

Obywatelskiego 2018 rozpocznie się 5 maja 2017 r. i czy w tej sprawie Pan Olszewski 

również kontaktuje się i współpracuje z komisarzem.  Wcześniej wspominał, aby 

nabór nie trwał tylko dwa tygodnie. Jeśli rozpocznie się 5 maja br. i będzie trwał do               
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19 maja br., to zakończy się porażką. Powinno być dużo czasu na kampanię 

informacyjną, a nabór winien trwać przynajmniej 21 dni; 

 zgłosił wniosek, aby w porządku obrad następnych sesji interpelacje, wnioski                             

i oświadczenia  radnych były w jednym punkcie; 

 wnioskował o przygotowanie analizy terenów w gminie potencjalnie zagrożonych 

uciążliwymi inwestycjami i wypracowanie harmonogramu wraz z kosztorysem 

wprowadzenia niezbędnych zabezpieczeń w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, w istniejących 

miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego oraz przystąpienia do 

opracowania nowych planów tak, aby zabezpieczyć gminę teraz i dla następnych 

pokoleń. Gmina jeszcze nie była w tego typu kryzysie. Na terenach wiejskich mpzp 

praktycznie nie ma, a jest to najlepsze i jedyne skuteczne narzędzie, które 

zagwarantuje rozwój gminy w kierunku, jaki jest w dokumentach strategicznych i jak 

widzą go mieszkańcy, czyli turystyka, osadnictwo, ekologiczne, niskonakładowe 

rolnictwo bez szkody dla środowiska; 

 zgłosił wniosek o wznowienie prac nad projektem uchwały w sprawie ulg dla 

weteranów misji bojowych i pokojowych na usługi świadczone przez jednostki 

miejskie. W jego ocenie jest to ważna regulacja, bardziej symboliczna niż generująca 

koszty i ukazująca, iż samorząd dba o weteranów, którzy w naszym imieniu biorą 

udział w misjach zewnętrznych; 

 zgłosił wniosek do Komisji Rewizyjnej o rozpoznanie sprawy postępowania 

samorządu w zakresie dotyczącym budowy fermy w Imionkach i rozbudowy ferm       

w Kukowie. Mieszkańcom należy się rzetelna informacja dotycząca przebiegu tych 

spraw od początku do obecnego momentu.               

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odnośnie połączenia w jednym punkcie porządku obrad sesji interpelacji, wniosków                             

i oświadczeń radnych poinformował, iż przed sesją radny poddał pod rozwagę wprowadzenie 

takiego rozwiązania, gdyż często interpelacja i zapytanie łączy się później ze złożeniem 

wniosku. Stąd został zgłoszony wniosek w tej sprawie. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

kontynuując sprawę ul. Batorego stwierdził, iż padło wiele deklaracji odnośnie poszerzenia 

ulicy. Prosił, aby wystąpić do Powiatu Oleckiego z zapytaniem, czy został wykonany projekt 

techniczny dotyczący przebudowy tejże drogi, a jeśli nie, to by podjąć prace w tym zakresie. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż został wydany wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                              

w Olsztynie w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w Olecku przy ulicy Zielonej. Sąd stwierdził nieważność zaskarżonej uchwały                   

i zasądził od Rady Miejskiej w Olecku na rzecz strony skarżącej Pana Romana J. kwotę 

354,20 zł tytułem zwrotu kosztów postępowania sądowego. W uzasadnieniu do wyroku sąd 

wskazał konieczność ponownego przystąpienia do opracowania mpzp. Zapytała, jakie zostały 

podjęte kroki przez urząd w tym zakresie i jak zostanie „ściągnięta” opłata za zwrot kosztów 

postępowania. 

Odnośnie wspomnianej przez Radnego Juchniewicza oceny zasobów pomocy społecznej 

powiedziała, iż w zeszłym roku zwracała uwagę i w tym roku jest kolejny raz naruszenie                  

art. 16a ust. 1 ustawy o pomocy społecznej. Ocena z rekomendacjami winna być 

przedstawiona przez organ wykonawczy radzie gminy. Z tego co udało się jej ustalić, w tym 

roku było odrębne pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w tej sprawie, iż zanim ocena zostanie przedstawiona Radzie powinna być 

zatwierdzona przez urząd marszałkowski poprzez centralną aplikację statystyczną.  
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Ponadto chciałaby uzyskać informacje na temat płac pracowników MOPS w Olecku.                        

Zapytała, czy w zeszłym roku zostało wydane zarządzenie Burmistrza dotyczące planowania 

budżetu gminy i tym samym wynagrodzeń pracowników na 2017 r.  

Odnośnie świadczenia usług opiekuńczych i specjalistycznych wskazała, iż obowiązująca 

stawka za godzinę to 13 zł za wykonywanie pracy w ramach umowy o pracę czy umowy 

zlecenia. Dzisiaj otrzymała informację, że w gminie Olecko stawka w tym zakresie wynosi 

9,50 zł brutto za godzinę, czyli w tym przypadku również jest łamane prawo. Wnioskuje                  

o kontrolę w tej sprawie. 

 

Radna Wioletta Żukowska 

w związku z planowaną przebudową drogi krajowej nr 65 zgłosiła zapytanie w imieniu 

mieszkańców, czy gmina współpracuje w tym zakresie z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie i czy można byłoby zorganizować spotkanie 

informacyjne na temat tej inwestycji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odnośnie reformy oświaty zapytał, jak wygląda kwestia klas sportowych i integracyjnych. 

Ponadto wskazał, że do 15 maja br. organ wykonawczy po zasięgnięciu opinii organu 

nadzorującego (kuratora) winien zaopiniować arkusze organizacyjne szkół, aby do 30 maja 

dyrektorzy mogli wykonać odpowiednie „ruchy kadrowe”. Zapytał, czy w związku                              

z rezygnacją Pana Krzysztofa Kosewskiego ze stanowiska Pełniącego Funkcję Burmistrza 

Olecka nie będzie zagrożony termin 15 maja dotyczący opiniowania arkuszy organizacyjnych 

przez dwa organy.  

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

odniósł się do zgłoszonych interpelacji: 

 arkusze organizacyjne – zostały złożone u kuratora oświaty do zaopiniowania. Opinie 

przed 15 maja br.; 

 współpraca z byłym burmistrzem – nie ma i nie było żadnej współpracy między nimi. 

Pan Olszewski wypowiada się we własnym imieniu; 

 jeśli chodzi o jakiekolwiek terminy robi wszystko, aby dokumenty były podpisywane 

na czas i na bieżąco. Wszystkie niejasności wyjaśnia z pracownikami urzędu, sprawy 

również są załatwiane na bieżąco. Pochwalił pracowników za dobrą pracę                                   

i podziękował im.   

Prosił, aby radni złożyli wszystkie zapytania w formie pisemnej, na które otrzymają 

odpowiedzi również pisemne i poprosił kierowników o odniesienie się do zgłoszonych 

interpelacji. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

wtrącił, iż prosi o odpowiedzi na piśmie, a zapytania w formie pisemnej przekaże do urzędu. 

Chciałby jedynie uzyskać dziś odpowiedź w sprawie budżetu obywatelskiego, bo to sprawa 

dość pilna.  

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odnośnie budżetu obywatelskiego 2018 wyjaśniła, iż prace zostały zawieszone, gdyż musi 

zostać zmieniona uchwała w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji                  

z mieszkańcami Gminy Olecko podjęta 23 lutego 2007 r. Stosowny projekt uchwały zostanie 

przedłożony najprawdopodobniej na sesję w maju. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odnosząc się do zapytania o kontrolowanie robót drogowych powiedział, że wszelkie prace na 

drogach w ramach utrzymania dróg są na bieżąco kontrolowane przez pracownika. Jeśli 
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chodzi o inwestycje drogowe, pracownicy odpowiedzialni za te zadania, również je 

kontrolują. Dodatkowo podczas realizacji inwestycji jest prowadzony nadzór inwestorski, 

podczas którego, w imieniu gminy, codziennie są obserwowane prace wykonywane na 

drogach. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

jeśli chodzi o rozbudowę fermy w Kukowie wyjaśniła, iż do 2 maja br. jest wyznaczony 

termin składania wniosków do projektu mpzp. Natomiast dzisiaj ukazało się obwieszczenie        

w sprawie możliwości składania wniosków do projektu planu dotyczącego Imionek. Termin 

składania wniosków – do 31 maja br.         

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odnosząc się do zapytania w sprawie zespołu doradczego poinformował, że w zeszłym 

tygodniu odbyło się pierwsze posiedzenie zespołu, tzw. założycielskie. Na spotkaniu zespół 

opiniował wnioski przygotowane przez Pana Zbigniewa Sienkiewicza, potem trwały również 

konsultacje za pomocą poczty elektronicznej i został wypracowany wzór wniosku 

przedłożony dziś zebranym na sesji do podpisu. Na kolejnym posiedzeniu, w dniu 4 maja br., 

zespół zajmie się analizą wniosków do mpzp zgłoszonych przez mieszkańców w terminie do 

2 maja br. Ponadto zespół zajmie się przygotowaniem projektu petycji Rady Miejskiej                    

w Olecku kierowanej do rządu Rzeczypospolitej Polskiej i parlamentu w sprawie 

przyśpieszenia prac nad kodeksem urbanistycznym i podjęcia prac nad przepisami 

normującymi kwestie odorów. Poza tym zespół podejmie inne sprawy wynikające z zadań 

postawionych przed zespołem chociażby kwestie trzech uciążliwych inwestycji. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odniosła się do zgłoszonych interpelacji: 

 potwierdziła, iż co do terminu 15 maja  br. nie ma żadnego zagrożenia. W przyszłym 

tygodniu zaopiniowane arkusze organizacyjne szkół powinny wrócić do gminy                    

z kuratorium. Planuje się, aby do 12 maja br. arkusze zostały zaopiniowane przez 

organ wykonawczy. Gdyby miała miejsce sytuacja, iż komisarza nie będzie,                          

to Sekretarz Gminy posiada upoważnienia, aby je zatwierdzić; 

 jeśli chodzi o złożenie wniosków do Ministerstwa Edukacji Narodowej na 

dofinasowanie wyposażenia sal lekcyjnych, w szczególności na pracownie 

przedmiotowe, w tym informatyczne potwierdziła, że gmina złożyła wnioski. Można 

było złożyć wnioski jedynie na gimnazja przekształcane w szkoły podstawowe, czyli 

Gimnazjum  z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie i Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja 

Kopernika w Olecku. Złożono wnioski na doposażenie świetlic w sprzęt szkolny                      

i pomoce dydaktyczne na kwotę 78.431 zł oraz na wykonanie remontów bieżących 

sanitariatów i ich wyposażenie oraz dostosowanie do potrzeb młodszych dzieci na 

kwotę 259.892 zł. W trakcie przygotowania jest jeszcze jeden wniosek na doposażenie 

pomieszczeń w meble do nauki w gimnazjach przekształcanych w szkoły 

podstawowe. Niestety w rezerwie oświatowej nie ma środków na doposażenie sal 

lekcyjnych i pracowni przedmiotowych w pomoce dydaktyczne; 

 odnośnie rekrutacji do szkół nic jej nie wiadomo, że istnieje jakaś konkurencja między 

szkołami. Dyrektorzy starają się między sobą współpracować, rozmawiają                                 

z rodzicami. Na bieżąco jest monitorowana rekrutacja do szkół, odbyło się w tym 

zakresie również spotkanie z dyrektorami i praktycznie to co zostało założone, to 

będzie zrealizowane. Nieliczne wyjątki dotyczą planowanych dwóch oddziałów 

przedszkolnych w Szkole Podstawowej Nr 2 – na chwilę obecną będzie jeden oddział 

– planowano dwa oddziały, planowano jeden oddział klasy I szkoły podstawowej – 

będą dwa oddziały, planowano dwa oddziały klasy VII w SP Nr 2 – będzie jeden 

oddział, zaś w SP Nr 1 planowane były dwa oddziały klasy VII – będą trzy oddziały. 

Jeśli chodzi o przedszkole zostały zaspokojone potrzeby wszystkich rodziców. Na 

bieżąco jeszcze rodzice przenoszą dzieci z przedszkola do oddziałów przedszkolnych 
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przy szkołach podstawowych. Dyrektor przedszkola dzisiaj poinformowała, iż jest 

jeszcze 5 wolnych miejsc w placówce.               

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odnośnie zapytania w sprawie złożenia wniosku do RPO na infrastrukturę szkolną dodała,                       

iż gmina planuje złożyć wniosek na infrastrukturę sportową przy SP Nr 3, czyli modernizację 

boisk.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, że nie usłyszał odpowiedzi na pytanie dotyczące klas integracyjnych i sportowych, 

prosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie.   

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

nawiązując do posiedzenia wyjazdowego Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

podziękowała sołtysom Sołectwa Zatyki, Zajdy, Judziki, Plewki, Gordejki, Świdry za 

zgłoszenie potrzeb oraz wydziałowi za przygotowanie wyjazdu.  

W imieniu komisji zgłosiła wniosek dotyczący partycypacji w naprawach dróg rolników, 

którzy użytkują te drogi. Wnioskuje, aby wyjaśnić sołtysom i mieszkańcom terenów 

wiejskich podział na drogi publiczne i drogi wewnętrzne oraz zasady ich utrzymania. Na 

posiedzeniu komisji pracownik Wydziału GKO podkreślał, iż nie ma obowiązku naprawy 

wewnętrznych dróg gminnych, które są bardzo niszczone przez ciężki sprzęt rolniczy. 

Niektórzy rolnicy zgłaszali chęć partycypacji w kosztach naprawy dróg, jeśli gmina wytyczy 

granice drogi, które zostały z czasem zatarte. Rolnicy są w stanie wyżwirować potrzebny im 

odcinek drogi. Zatem niezbędne są indywidualne rozmowy i większa współpraca urzędu                       

z sołtysami. 

Generalnie drogi, które obejrzała komisja, nie były w najgorszym stanie na całym ich 

przebiegu. Duże problemy są w sytuacji „zadoleń” oraz tam, gdzie są cieki wodne. 

Podstawową potrzebą jest wyżwirowanie dróg. 

Ponadto „szokująco” niska jest kwota pieniędzy przeznaczona na naprawy dróg – niewiele 

ponad 200 tys. zł. Wskazała na zachwiane proporcje wydatków w zakresie np. kultury 

fizycznej i sportu, mimo iż jest uzasadnione, aby sport się rozwijał, bo jest to równoznaczne 

ze zdrowiem. Niemniej jednak wydatki na utrzymanie dróg są w tej samej wysokości. 

Komisja wnikliwie będzie przyglądała się wydatkom i zgłosi wniosek do budżetu, aby 

zaplanować środki na ten cel na wyższym poziomie.   

 

Radna Anna Kaczor  

w imieniu mieszkańców ul. Sembrzyckiego zgłosiła wniosek o zmianę organizacji ruchu na 

jednym z odcinków jedni na ruch jednokierunkowy (od budynku nr 2 lub 3 do skrzyżowania     

z ulicą Czerwonego Krzyża). Chodzi o to, aby z ulicy Czerwonego Krzyża nie można było 

skręcić w prawo w ulicę Sembrzyckiego. Natomiast przy Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Olecku winien być jeszcze ruch dwukierunkowy.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił oświadczenia o następującej treści: 

 „Zwyczajowo przyjęliśmy, że jeśli w punktach interpelacje i wnioski radni zgłosili 

sprawy, to na piśmie nie muszą już tego potwierdzać. Wydaje mu się to rozsądne, bo 

jeśli coś ma zostać napisane, to po co mówić. Zostańmy przy tym, iż jeśli wypowiemy 

się, to nie musimy tego potwierdzać pisemnie. Odnośnie odpowiedzi, wydaje mi się 

rozsądnym, że jeżeli potrafimy wyczerpująco odpowiedzieć na interpelację na sesji, to 
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odpowiadamy. Nie odpowiadamy tylko, żeby coś powiedzieć ze względu na szacunek 

do osoby pytającej”; 

 „Chciałbym przedstawić swoje stanowisko odnośnie propozycji połączenia punktów 

interpelacje oraz wnioski i oświadczenia radnych. Rozsądniej jest tak jak teraz. Ze 

swojego doświadczenia wiem, że często odpowiedź na pytanie determinuje wniosek 

płynący z odpowiedzi na interpelację.  Jeśli każdy radny, który wystąpi z interpelacją 

będzie oczekiwał na odpowiedź przed przedstawieniem wniosku, to w obrady 

wkradnie się chaos. Pozostawienie dwóch punktów jako oddzielne pozwoli na 

uporządkowanie wypowiedzi”; 

 „Dzień pochmurny, ale czułem się dzisiaj dumny idąc przez miasto. Wreszcie wiszą 

razem flagi miasta i flagi Polski. Czuję się Polakiem i olecczaninem. Chciałem 

podziękować panu kierownikowi, bo do tej pory flag Olecka w przestrzeni miasta nie 

było widać.”.       

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, iż po słowach komisarza jego początkowa wypowiedź nabiera głębszego 

znaczenia. Zwrócił się do Rady, iż zapewnia ona ciągłość władzy w gminie, na której 

spoczywa obecnie zadanie rozładowywania wszelkich napięć. Dziś ważnym jest, by radni 

reprezentowali mieszkańców i wyborców.  

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

 

Do punktu 11 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi produkcji rolnej 2” 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że projekt uchwały został przygotowany głównie z inicjatywy radnych. Jest to 

kolejny akt związany z uciążliwymi inwestycjami. W związku z tym, iż w dniu 13 marca br. 

inwestor złożył raport oddziaływania na środowisko rozbudowy istniejącej fermy norek, teren 

ten uznaje się za potencjalnie zagrożony lokalizacją uciążliwej inwestycji, wobec czego         

przystępuje się do sporządzenia planu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej 2”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi produkcji rolnej 2”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.35.2017 

w załączeniu 

 

 

a) zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

poinformował, iż projekt uchwały jest konsekwencją przejęcia przez Gminę Olecko ulic od 

Powiatu Oleckiego. W tym przypadku chodzi o Plac Wolności i dwa przystanki publiczne 

przy tej ulicy. Katalog przystanków będących własnością gminy rozszerzył się do czterech.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało                     

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.33.2017 

w załączeniu 

 

 

b) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony 

powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej 
 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

powiedział, że uchwała w przedmiotowej sprawie została podjęta w dniu 24 lutego br. Jest 

opiniowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie. 8 maja br. odbędzie się 

posiedzenie w tej sprawie. Do urzędu wpłynęły wstępne uwagi dotyczące uchwały                             

i konieczne jest podjęcie uchwały zmieniającej, aby akt pozostał w mocy. Zmiany polegają na 

wykreśleniu zapisu: „w szczególności”. Ponadto w regulaminach doprecyzowano tryb 

składania wniosków, m.in. został wyznaczony termin składania wniosków                                     

od 1 lutego do 30 kwietnia każdego roku oraz określono zasady informowania 

wnioskodawców o sposobie rozpatrzenia wniosku bądź jego odrzuceniu. 

Prosił o uwzględnienie autopoprawki do projektu chwały polegającej na wykreśleniu                        

w regulaminie dotyczącym ochrony wód punktu 29 w brzmieniu: „Zatwierdzony protokół jest 

podstawą do przekazania dotacji na rachunek bankowy wskazany przez wnioskodawcę”, 

który błędnie został powtórzony. Ponadto usunięto błąd literowy w tytule uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja nie opiniowała projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                     

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących 

ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy 

przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska                         

z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.34.2017 

w załączeniu 

 

 

d) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, iż projekt uchwały dotyczy zmiany studium, ale nie całości tylko zapisów 

dotyczących terenów związanych z produkcją rolną. Zmiana ma na celu uszczegółowienie 

zasad zagospodarowania i użytkowania terenów rolnych oraz wprowadzenia zakazu 

rozbudowy istniejących ferm hodowlanych mogących zawsze znacząco oddziaływać na 

środowisko a także lokalizacji nowych inwestycji. Studium nie zabezpieczy gminy przed tego 

typu przedsięwzięciami, ale będzie podstawą do opracowania w przyszłości planów 

miejscowych.       

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                                  

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.36.2017 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 12 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna K. 

poruszyła następujące sprawy: 

 zapytała od kiedy i do kiedy przejął Pisz opiekę nad jeziorem Oleckie Wielkie. Sieci 

są wyrzucane rybakom pod nogi, aby wyłowić ryby. Dowiedziała się o tym na 

spotkaniu z przyszłymi kandydatami na Burmistrza; 

 zapytała, co się dzieje z sortownią na wysypisku śmieci, która została zakupiona przy 

udziale środków z funduszy norweskich; 

 odnośnie Zespołu Doradczego ds. Inwestycji Znacząco Oddziałujących na Środowisko 

zapytała, czy Pan Dawid Bondarenko i Radny Maciej Juchniewicz są w składzie  

zespołu. 

 

Radny Maciej Juchniewicz  

wyjaśnił, iż on nie jest w składzie zespołu, ale Pan Dawid Bondarenko jest. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

dodał, że w pracach zespołu może uczestniczyć każdy radny i złożyć swoje wnioski. 

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

poinformował, iż 24 lutego br. złożył skargę kierowaną do Burmistrza i do Rady Miejskiej.       

W dniu 10 marca br. otrzymał od Burmistrza odpowiedź na skargę, ale od Przewodniczącego 

do tej pory nie otrzymał żadnego pisma. Ponadto nikt z radnych o skardze nic nie wie. Skarga 

dotyczyła pracowników Wydziału GKO. Na ostatniej sesji, kiedy jeszcze był Burmistrz, było 

powiedziane, że wszystkie sprawy wniesione, skargi, są umieszczane w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Szukał swojej skargi i odpowiedzi na nią w biuletynie i niestety nie znalazł.                   

Z tego względu, iż nie jest biegły w korzystaniu z Internetu zadzwonił do administratora 

strony, który również pisma nie znalazł w biuletynie. Skarga może być rozpatrywana tylko 

jeden raz w tej samej sprawie. Gdyby skargę bardziej uargumentował, to nie będzie 

rozpatrywana albo będzie odrzucona, więc teraz skargą zajmuje się prokuratura. 
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Niedawno odbyła się narada z sołtysami. Na spotkaniu dowiedział się, że jest jednym                          

z nielicznych osób niezadowolonych z utrzymania stanu dróg gminnych. Wie, iż na te cele są 

niewielkie pieniądze i ciężko jest zaspokoić wszystkie potrzeby. Według niego w sołectwie 

jest 6 dróg gminnych, zdaniem pracownika – 2. Zgodnie z ustawą o drogach publicznych 

wszystkie drogi łączące drogi o wyższym standardzie są drogami publicznymi. Przepisy 

dzielą drogi na różne kategorie. Najniższą kategorię posiadają drogi gminne. Właściciel drogi 

ma obowiązek ją kontrolować, sprawdzać jej stan i ją naprawiać. Prosił o wyjaśnienie, czy się 

zmienił przepis, czy źle go odczytał.  

Prosił o udzielenie szczegółowych informacji odnośnie sterylizacji zwierząt, czy została 

podpisana stosowna umowa i gdzie można dokonać zabiegu. 

Stwierdził, iż przykro mu, że komisarz zrezygnował z funkcji, bo jego zdaniem najlepszym 

sposobem okazania swojego wkładu jest praca na rzecz społeczeństwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

wyjaśnił, iż skargę na pracownika rozpatruje pracodawca, nie Rada Miejska. Poprosił 

Sekretarza Gminy o odniesienie się do poruszonej sprawy. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, że Kodeks postępowania administracyjnego wyraźnie określa kompetencje, 

kto rozpatruje skargi na poszczególne organy, czy pracowników. Zgodnie z przepisami skargę 

na pracownika rozpatruje pracodawca.  Niezależnie od tego, iż sołtys przekazał skargę do 

wiadomości Rady, jej adresatem jest Burmistrz jako pracodawca. Skarga nie została 

zamieszczona w BIP-ie, gdyż jej adresatem nie był Przewodniczący Rady Miejskiej. Według 

kpa jeśli organ, do którego skierowano pismo nie jest adresatem, przekazuje skargę 

właściwemu organowi. Skarga została uznana za bezzasadną i opinia publiczna nie powinna 

się z nią zapoznawać. Każde niezasadne słowo kierowane do danej osoby rzuca na nią cień. 

Sołtys Arciszewski otrzymał odpowiedź na skargę i może się z nią nie zgadzać i z pewnością 

się nie zgadza, jeśli nadał dalszy bieg i skierował ją do prokuratora. Prokurator zajmie 

określone stanowisko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odnosząc się do sprawy jeziora Oleckie Wielkie wyjaśnił, że jezioro nie jest w zarządzie 

gminy, więc pytanie winno być skierowane do innego podmiotu. 

Poprosił kierownika Sławomira Hatalskiego o odniesienie się do zgłoszonych spraw. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odniósł się do następujących spraw: 

 wysypisko śmieci – składowisko odpadów zostało zamknięte i poddane rekultywacji, 

którą zakończono 2 lata temu i wykonano m.in. z pozyskanych środków 

zewnętrznych. Obecnie zadanie składowania odpadów gmina realizuje za 

pośrednictwem Związku Międzygminnego Gospodarka Komunalna w Ełku. Przy 

współpracy wielu gmin regionu i dzięki pozyskanym środkom unijnym zostało 

wybudowane nowoczesne składowisko odpadów z linią sortowniczą. Z informacji 

przekazywanych gminie wynika, iż odzysk odpadów jest przynajmniej dwukrotnie 

większy, niż przewiduje minimum ministra; 

 drogi publiczne gminne – na terenie gminy rozróżnia się drogi publiczne gminne 

podlegające ustawie o drogach publicznych oraz drogi wewnętrzne, które są zwykłymi 

działkami i w klasyfikacji mają oznaczenie „dr”. Drogi te nie mają statusu dróg 

publicznych. Status drogi publicznej nadawany jest w drodze uchwały Rady Miejskiej. 

Na terenie Sołectwa Zatyki drogi publiczne są dwie, pozostałe to drogi wewnętrzne. 

Odnośnie wniosku Radnej Dzienisiewicz wskazał, iż gmina często okazuje drogę na 

wniosek rolników, nawet dostarcza materiał i rolnicy drogę utrzymują. Bywają 

miejsca, gdzie droga wewnętrzna w sposób naturalny stanowi dosyć często 

uczęszczany szlak i wówczas gmina traktuje ją w nieco inny sposób, mimo iż nie 
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wynika to z przepisów ustawy. Taka droga jest utrzymywana w szerszym zakresie, niż 

inne drogi wewnętrzne. Generalnie drogi wewnętrzne nie podlegają takiemu samemu 

nadzorowi jak drogi publiczne gminne; 

  sterylizacja zwierząt – wszystkie wyłapane zwierzęta na terenie gminy są poddawane 

obowiązkowej sterylizacji. Została podpisana umowa z Przychodnią Weterynaryjną 

Vet-Ol. Uchwała, którą przyjęła Rada Miejska w marcu, przewiduje możliwość 

rozszerzenia sterylizacji na zwierzęta domowe, ale na ten cel muszą znaleźć się środki 

w budżecie  i taka usługa podlegałaby odrębnej umowie; 

 jezioro Oleckie Wielkie – zarządcą jeziora jest Marszałek Województwa.  

 

Mieszkaniec Olecka – Roman J. 

nawiązując do wypowiedzi Radnej Dzienisiewicz w sprawie wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Olsztynie z dnia 30 marca 2017 r. dotyczącego jego skargi                              

w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w Olecku przy ulicy Zielonej z przykrością stwierdził, iż ani komisarz, ani Przewodniczący              

w swoich sprawozdaniach nie wspomnieli o tej sprawie. On jako strona wyrok otrzymał 

tydzień temu z urzędu, ale w jego ocenie gmina nawet nie starała się, by otrzymać odpis 

wyroku, czyli nie interesowała się tym i tego nie rozumie.           

W uzasadnieniu wyroku zostały wykazane błędy proceduralne polegające  na tym, iż każda                  

z jego uwag do planu winna być głosowana oddzielnie. Nie ma pretensji do radnych                      

o procedury, tu była rola poprzedniej kancelarii prawnej, gdzie w całej sprawie nastąpiła 

zbieżność interesów.   

Pierwsza część uzasadnienia dotyczy jego interesu prawnego. Od początku powtarzał,                        

iż poprzez zaskarżoną uchwałę Rada Miejska została wprowadzona w błąd. Wskazywał na 

naruszenie art. 64 Konstytucji RP, sąd uznał, że poprzez podjęcie uchwały został naruszony 

jego interes prawny. Wielokrotnie zwracał się do Rady w tej sprawie – uczestniczył                          

w 4 sesjach i 9 posiedzeniach komisji. 

 

Mieszkaniec Olecka – Marek L. 

stwierdził, iż nie zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady Miejskiej, iż 

kandydowanie na Burmistrza Olecka jest sprawą prywatną, a pełnienie funkcji komisarza 

sprawą publiczną. Sprawa jest prywatna do momentu, kiedy podejmie się decyzję. Zastanawia 

się, co mogło się stać, aby w tak krótkim czasie podejmować decyzje o rezygnacji. W jego 

opinii w złym świetle stawia to osoby, które powołały komisarza, a podjęte działania są 

nieodpowiedzialne. Organy administracji państwowej powołały Pana Kosewskiego do 

Pełnienia Funkcji Burmistrza Olecka, który rezygnuje z pełnienia tej funkcji, ale czy nie 

wiedział on, iż będzie kandydował na burmistrza. Prosił o udzielenie wyjaśnień.  

 

Mieszkanka Olecka – Barbara K.  

zapytała, czy coś wiadomo na temat podjętych działań i prac w zakresie wniosku złożonego 

przez mieszkańców Osiedla Siejnik II w związku ze sprzedażą ostatniej działki gminnej 

łączącej osiedle z terenem bliżej miasta. Mając na uwadze zdrowie i życie mieszkańców chce 

wiedzieć, czy zostały podjęte, wspólnie z Powiatem Oleckim, działania w zakresie, np. 

budowy chodnika. 

 

Mieszanka Olecka – Jadwiga U.  

zwracając się do kierownika Hatalskiego powiedziała, że przy ulicy Zamostowej położyli 

kamienie po to, aby Pan L. nie rozjeżdżał pobocza. Na następny dzień była u nich policja                    

i nałożyła mandat w kwocie 200 zł.  

Zgłosiła, że od ponad miesiąca żwir leży na poboczu drogi i nikt tym się nie interesuje. 

Zwracając się do Komendanta Powiatowego Policji w Olecku zapytała, czy policja widzi 

tylko jednych mieszkańców ul. Zamostowej.  
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odniósł się do zgłoszonych zapytań: 

 chodnik na Osiedle Siejnik II – gmina zaproponowała Powiatowi Oleckiemu 

partycypację w kosztach budowy chodnika. Starostwo jeszcze rozważa propozycję. 

Jeśli chodzi o sprzedany grunt, z tego co wie, nie był on własnością gminy; 

 żwir na ul. Zamostowej – sprawdzi to i jeśli żwir tam jest, to zostanie usunięty; 

 kamienie na poboczu – nie wie przez kogo została wezwana policja. Kiedy wpłynęła 

informacja z policji, że na drodze publicznej zostały ułożone kamienie gmina wezwała 

mieszkańca ulicy do ich usunięcia i mieszkaniec je usunął. Postępowanie 

administracyjne w tej sprawie nie zostało wszczęte, ale mogło się ono skończyć karą 

w wysokości 70 tys. zł.   

 

Mieszanka Olecka – Jadwiga U.  

poruszyła sprawę wytyczenia pasa drogowego tylko po jednej stronie ul. Zamostowej. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, iż granica geodezyjna pasa drogowego pokrywa się z pasem kolejowym. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Andrzej Żyliński 

stwierdził, że każdy mieszkaniec Olecka niezależnie od płci, wieku czy wyznania jest 

traktowany jednakowo. Do pytań odniesie się na piśmie.                 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

oznajmił, iż sprawą Państwa U. Rada zajmowała się wielokrotnie, rozpatrywała ją również 

Komisja Rewizyjna, więc uważa ją za zamkniętą. 

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U.  

w jego ocenie skarga była zasadna. Nawiązując do wystąpienia Pana Romana J. zaznaczył, iż 

każdy radny winien głosować zgodnie ze swoim sumieniem. Nadal będzie „drążył” swoją 

sprawę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

wtrącił, że mieszkaniec miał wiele szans na wyjaśnienie swojej sprawy i odebrał głos 

mieszkańcowi. 

Stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej                       

w Olecku.  

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Małgorzata Adameit            Karol Sobczak 

 

 

 

 

 


